
Referat fra fælles julebestyrelsesmøde i GFØ vejlaug og GFØ 15-dec-2010 hos Kirsten. 

 

Tilstede: Kirsten, Annette, Karsten og Henriette 

 

Desværre var informationen omkring julemødet ikke kommet ud, så det blev et meget lille, 
men meget hyggeligt sluttet selskab/møde 

 

Vejaften d. 6. oktober gik godt, det gik hurtigt men var meget effektivt. 

Borde og bænke blev udsat til arbejdsdag til foråret. 

 

Karsten vil gerne opdatere velkomstpjecen. Henriette spørger Ulla om hun vil opdatere 
den selv, eller gerne vil overlade det til Karsten. 

 

Husk at nævne det med medlemslisten til generalforsamlingen 

 

Næste møde: Torsdag d 27-jan-2011 hos Henriette 

Fællesmødes med vejlaug for at skrive indkaldelse og dagsorden til generalforsamlingerne 
2011 

 


